



Pala Polish

Cream for polishing dental appliances

Removes scratches, while high-shining in one easy step.

IMPORTANT INFORMATION: Please read before use.

INSTRUCTIONS: Using a clean polishing wheel, apply a small amount of Pala Polish to the appliance and polish using a reasonable pressure at approximately 3,000 RPM until shined.

Once desired shine is attained, place appliance into an ultra-sonic cleaner for approximately two minutes, then finalize with a quick steam clean.

As with all chemical products, work in a well ventilated area, wear protective gloves and eye protection.

Keep product covered when not in use.





Pala Polish

Crème pour polir les appareils dentaires

Élimine les égratignures tout en offrant un lustre brillant en une étape facile.

RENSEIGNEMENT IMPORTANT : Veuillez lire avant d'utiliser.

DIRECTIVES : Au moyen d'un disque de polissage propre, appliquez une petite quantité de produit à polir Pala Polish sur l'appareil et polissez en exerçant une pression raisonnable à une vitesse d'environ 3 000 TR/MIN jusqu'à ce qu'il soit brillant.

Une fois le lustre désiré atteint, placez l'appareil dans un appareil de nettoyage à ultrasons pendant environ deux minutes, puis terminez avec un nettoyage rapide à la vapeur.

Comme pour tous les produits chimiques, travaillez dans un endroit bien aéré, portez des gants protecteurs et une protection oculaire.



KULZER
MITSUI CHEMICALS GROUP